



**Majlis Peguam
Bar Council Malaysia**

www.malaysianbar.org.my

Wisma Badan Peguam Malaysia
2 Leboh Pasar Besar
50050 Kuala Lumpur, Malaysia
Tel : +603-2050 2050
Fax : +603-2050 2019
Email : council@malaysianbar.org.my

**Circular No 360/2020
Dated 21 Oct 2020**

To Members of the Malaysian Bar

Guidance on MITI's Work from Home Directive for Areas Placed under CMCO

We refer to the statement made by Senior Minister and Defence Minister, YB Dato' Sri Ismail Sabri Yaakob on 20 Oct 2020 regarding the National Security Council ("NSC")'s directive for the private and public sector in Selangor, Sabah, Kuala Lumpur, Putrajaya and Labuan, which have been placed under a conditional movement control order ("CMCO").

Please click [here](#) to view the Media Release issued by the Ministry of International Trade and Industry ("MITI") **today (21 Oct 2020)** (see pages 2 to 4).

The Bar Council will provide an update to Members if we receive further information on this matter.

Stay safe.

A G KALIDAS
Secretary
Malaysian Bar



KEMENTERIAN
PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI

SIARAN MEDIA

SEKTOR EKONOMI DISARAN UNTUK MEMPERTINGKATKAN AMALAN BEKERJA DARI RUMAH BAGI KAKITANGAN PENGURUSAN DAN PENYELIAAN

1. Sidang Khas Majlis Keselamatan Negara (MKN) yang dipengerusikan oleh YAB Perdana Menteri semalam telah membincangkan maklumbalas dan situasi terkini pandemik COVID-19. Sebagai langkah *preemptive* untuk membendung penularan COVID-19, Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) berpandangan terdapat keperluan mendesak untuk memperketatkan SOP dalam tempoh Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB) iaitu dengan menghadkan pergerakan orang ramai terutamanya di Negeri Selangor dan Kuala Lumpur yang mempunyai jumlah penduduk yang padat dan merupakan antara hab perindustrian utama negara. Kementerian Perdagangan Antarabangsa dan Industri (MITI) memandang serius gesaan KKM yang menasihati orang ramai untuk terus berada di rumah supaya kita dapat *flatten the curve* dalam masa terdekat.
2. Sebagai sebuah Kerajaan yang prihatin dan bertanggungjawab, keseimbangan di antara perlindungan kesihatan awam dan kelangsungan aktiviti ekonomi adalah penting untuk dicapai.
3. Berdasarkan sistem pangkalan data MITI *COVID-19 Intelligent Management System* (CIMS), jumlah pekerja yang berdaftar dalam sektor pembuatan, perkhidmatan dan pembinaan di Sabah, Labuan, Kuala Lumpur, Selangor dan Putrajaya adalah seramai 3.1 juta orang. Mengambil tanggungjawab bersama untuk melindungi kesihatan rakyat dan pekerja, MITI akan segera melaksanakan keputusan MKN supaya pihak industri memperkenalkan dasar Bekerja Dari Rumah (BDR) atau *Work From Home* (WFH) bagi kakitangan



**KEMENTERIAN
PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI**

pengurusan dan penyeliaan sebagai langkah untuk mengurangkan risiko penularan jangkitan pandemik COVID-19 terutamanya di kawasan yang sedang menjalani PKPB.

4. Daripada jumlah pekerja di atas, maklumbalas yang diterima daripada industri, seramai 776,135 orang pekerja atau 25 peratus adalah pekerja dalam bidang pengurusan dan penyeliaan. Kumpulan ini diwajibkan untuk menjalani BDR bermula 22 Oktober 2020 selaras dengan keputusan MKN.
5. Walau bagaimanapun, mengambilkira keperluan pihak industri yang memerlukan kehadiran sebilangan kecil pekerja peringkat pengurusan dan penyeliaan, MITI bersetuju untuk membenarkan maksimum 10 peratus pekerja merangkumi antaranya tugas yang melibatkan perakaunan, kewangan, pentadbiran, perundangan, perancangan dan ICT untuk berada di pejabat yang dihadkan selama 4 jam sahaja bermula jam 10 pagi sehingga 2 petang untuk 3 hari seminggu.
6. Syarikat-syarikat tidak perlu mengemukakan permohonan bagi tujuan ini. Majikan hanya perlu mengeluarkan surat pelepasan perjalanan bagi setiap kakitangan yang dibenarkan bekerja sepanjang tempoh PKPB. Majikan perlu menetapkan garis panduan BDR yang bersesuaian mengikut keperluan syarikat masing-masing.



**KEMENTERIAN
PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI**

7. Kerajaan akan terus bekerjasama dengan pihak swasta dan industri dalam usaha untuk mempertingkatkan pelaksanaan BDR sebagai norma baharu selari dengan kecanggihan teknologi terkini dan aplikasi atas talian. MITI akan meneruskan pemantauan dan penguatkuasaan yang tegas bagi memastikan pelaksanaan dan pematuhan SOP di kalangan pihak industri.

-TAMAT-

**YB Dato' Seri Mohamed Azmin Ali
Menteri Kanan
Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri
21 Oktober 2020**